



## **REQUEST FOR INTEREST**

### **Outdoor Rink Maintenance**

**2024-2025 Season**

#### **Sturgeon Falls, Cache Bay, Lavigne, Field, River Valley and Verner Outdoor Rinks.**

The Municipality of West Nipissing, through its Community Services Department is seeking interested individuals or community groups/organizations for the winter maintenance of outdoor rinks in Sturgeon Falls, Cache Bay, Lavigne, Field, River Valley and Verner, for the 2024-2025 season, at a remuneration of \$300 per rink per week. Start dates are dependent on weather conditions.

Specifications for rink operations can be obtained by contacting the undersigned. Interested individuals or groups/organizations can contact Marc Ayotte, Facilities Manager at 705-358-0890.

## **DEMANDE DE MANIFESTATION D'INTÉRÊT**

### **Entretien des patinoires extérieures**

**Saison 2024-2025**

#### **Entretien des patinoires extérieures de Sturgeon Falls, Cache Bay, Lavigne, Field, River Valley et Verner.**

La Municipalité de Nipissing Ouest, par l'intermédiaire du Département des Services communautaires, recherche des personnes ou des groupes / organisations intéressées en ce qui concerne l'entretien des patinoires extérieures de Sturgeon Falls, Cache Bay, Lavigne, Field, River Valley et Verner pour la saison 2024-2025, à une rémunération de 300 \$ par patinoire, par semaine. Les dates de début dépendent de la température.

Les spécifications pour les opérations sur la patinoire peuvent être obtenues en communiquant avec le contact soussigné. Les personnes ou groupes / organisations intéressés peuvent communiquer avec Marc Ayotte, Gérant des installations au 705-358-0890.

#### **Marc Ayotte**

Facilities Manager • Gérant des installations

**The Corporation of the Municipality of West Nipissing**

**La Corporation de la Municipalité de Nipissing Ouest**

101-225 rue Holditch Street, Sturgeon Falls, Ontario, P2B 1T1

**Tel/Tél.:** 705-358-0890 **Fax/Télé:** 705-753-3950

**E-mail/courriel:** [mayotte@westnipissing.ca](mailto:mayotte@westnipissing.ca)